
 

INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ REALITZADA PER 
LA TAULA D’ITINERARIS ESPORTIUS DEL DIA 30 DE MAIG I ALS CONTINGUTS I 
TEMES TRACTATS 

 
INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’ha dut a terme una reunió de 
la Taula Itineraris Esportius el dia  30 de maig a la Sala de Plens de 19:00 a 20:30 hores. 
 
L’assistència a la taula ha estat de 9 participants. 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
Seguint amb el tema iniciat el dia 2 de maig, es continua amb la idea del treball de valors 
començat a la passada sessió. 
 
Algunes de les entitats han aportat els seus reglaments de règim intern i això ens permet 
situar-nos dins del sistema. Es veu que hi ha dues tendències en aquests documents, una línia 
més de recomanacions i una altra feta més en format de reglament intern. 
 
A partir d’aquí es planteja extrapolar alguns dels continguts que hi ha en els reglaments i en el 
document per fer un document marc de “bones intencions” que pugui ser d’aplicació a Sant 
Cugat, i on cada entitat que ho desitgi si pugui sumar. 
 
Seria un pas amb el qual la ciutat i les entitats que integren el seu teixit associatiu esportiu es 
posicionarien cap a un municipi on els valors a l’esport hi són presents. Es parla que malgrat 
que la impressió que es té és que Sant Cugat té millor nivell en aquest sentit que altres 
poblacions, hi ha molts aspectes a millorar. 
 
Es debat sobre com ha de ser aquest document i quin hauria de ser el seu funcionament.  
 
Sorgeixen diverses idees com: 

• Donar un segell de “valor” a les entitats que s’hi vulguin adherir 
• Fer una comissió de seguiment/convivència que pugui analitzar els casos que hagin 
pogut succeir i, si cal, donar algun tipus de recomanació. Caldrà decidir si es pot fer 
algun tipus de sanció. 
• Que el document sigui un redactat general i a partir d’aquest cada entitat pugui 
ampliar-lo per adaptar-lo a les particularitats pròpies de cada ciutat. 
• Fer també algun document tipus decàlegs dirigits a diferents col·lectius. 
• Cal la implicació dels diferents agents que conformen l’esport a la ciutat. 
• Existeix risc que es quedi sobre la taula i no es concreti per diverses raons ja que hi 
ha molts agents implicats i pot ser difícil un acord global. 

 
L’àrea d’esports es compromet a poder fer una enquesta electrònica per enviar als membres 
del consell sectorial de l’esport per poder prioritzar quins serien els punts que hauria de 
contenir el document. 


